
Verksamhetsberättelse för Väderstad Hästsportklubb år 2024 

 

Väderstad Hästsportklubb är en ideell förening som bildades 14 oktober 2009. Under år 2024 

har klubben haft 37 betalande medlemmar varav 17 stycken har löst licens för att kunna 

representera klubben på olika tävlingar i disciplinerna dressyr, hoppning, working equitation 

och körning.  

Styrelsen har under året bestått av följande personer: 

Matilda Fagerlind – ordförande 

Karin Hjalmar – vice ordförande 

Betty-Ann Wahlborg – kassör 

Lina Wahlborg – sekreterare  

Sofia Peterson – ledamot 

Carin Danielsson – suppleant 

Maria Nilson Yngve – suppleant 

6 april hölls träningar i WE, working equitation för Mia Säwe, på Väderstad Herrgård. 

Klubbens medlemmar hade möjlighet att delta till subventionerat pris. 6 ekipage från klubben 

deltog. 

1-2 juni arrangerades Glamourcupen på familjen Liljas anläggning i Gottlösa. I 

Glamourcupen tävlade ekipagen individuellt, men hade också möjlighet att bilda kompislag 

som gjorde upp om lyxiga priser i Glamourcupen. Under helgen reds klasser från LC:1 - 

MsvB:4 för ridhäst, samt LC:1 – FEI:s inledande program för ponny. Totalt gjordes 88 starter 

på ridhästdagen och 53 starter på ponnydagen. På ridhästdagen deltog 23 kompislag och på 

ponnydagen deltog 14 kompislag. 

10-11 augusti var det dags för Cup50+, även denna på familjen Liljas anläggning i Gottlösa. 

Cup50+ är en dressyrtävling som endast är öppen för ryttare från 50 år och uppåt. Tävlingen 

har blivit något av klubbens signum och var även i år välbesökt med ekipage från landets 

olika delar. Totalt gjordes 111 starter i klasserna LC:1 – MsvB:4 och vi korade etta, tvåa och 

trea i Halloncupen, Blåbärscupen, Päroncupen, Apelsincupen och Plommoncupen. På 

lördagskvällen arrangerades ryttarfest på Mjölby stadshotell för deltagare, hästskötare och 

funktionärer. Under kvällen hölls också en klurig frågesport om klubben. En mycket 

uppskattad och trevlig kväll! 

29 september hölls kombinerad clinic och träning i WE med Mia Säwe. På förmiddagen hölls 

clinic, som bestod av både teori och praktisk visning. Till clinicen hade även utomstående 

bjudits in för att delta. Klubbens medlemmar deltog gratis på clinicen.  

7 december anordnades funktionärsmiddag för våra medlemmar. De som hjälpt till som 

funktionärer under året bjöds på mat, dryck, underhållning och trevligt sällskap. 

Klubben har tyvärr inte haft några lag under året.  



Utöver ovan nämnda punkter har våra medlemmar representerat klubben på tävlingsbanorna 

med gott sportsmanship och fina resultat. 

Verksamhetsåret avslutades med årsmöte i Väderstad församlingshem 9 februari 2025. 

Styrelsen vill rikta ett stort tack till alla som på något sätt varit inblandade i våra aktiviteter 

under året. 

Vi går in i 2025 med förhoppningen om att fortsatt kunna arrangera högklassiga tävlingar och 

intressanta aktiviteter, men framför allt att kunna fortsätta ge tillbaka till er medlemmar på 

olika sätt. Det är medlemmarna som gör klubben! 

 

Väderstad den 5 januari 2025 

 

Matilda Fagerlind   Lina Wahlborg 

_____________________  ________________________ 

 

Betty-Ann Wahlborg   Karin Hjalmar 

_______________________  ________________________ 

 

Sofia Peterson    Carin Danielsson 

________________________ _________________________ 

 

Maria Nilson Yngve 

________________________ 

 

 


